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Abstract (en)
A material including a hard magnetic phase is to be prepared using the process by subjecting a powder mixture of initial powder components of the
material to a grinding process according to the type of mechanical alloy, and forming the hard magnetic phase in the powder particles thus produced
by means of heat treatment. For the purpose of simple formation of powder particles with a magnetically anisotropic structure, the heat treatment
for forming the hard magnetic phase is to be provided during the grinding process, and the powder particles of the hard magnetic phase thereby
produced are to be further subjected to the grinding process at an increased temperature, so as to give rise in them to the desired magnetically
anisotropic structure.

Abstract (de)
Mit dem Verfahren ist ein Werkstoff mit einer hartmagnetischen Phase herzustellen, indem ein Pulvergemisch aus pulverförmigen
Ausgangskomponenten des Werkstoffes einem Mahlprozeß nach Art des mechanischen Legierens unterzogen wird und die hartmagnetische Phase
in den so entstandenen Pulverpartikeln mittels einer Wärmebehandlung ausgebildet wird. Für eine einfache Ausbildung von Pulverpartikeln mit
magnetisch anisotropem Gefüge soll die Wärmebehandlung zur Ausbildung der hartmagnetischen Phase während des Mahlprozesses vorgesehen
sein und sollen die dabei entstandenen Pulverpartikel der hartmagnetischen Phase dem Mahlprozeß weiterhin bei erhöhter Temperatur derart
unterzogen werden, daß sich in ihnen das gewünschte magnetisch anisotrope Gefüge ergibt.
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